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Sent:

Subject: RE: spoed nota vaccinaties

Received: Fri 3/12/2021 10:16:42 AM

ziekenhuizen + UMC's vaccinatiestrategie.docx

Hierbij de antwoorden op de vragen.

- En wat je verder nog mee wil geven qua personeel, onrust enz

Vanuit de bonden hebben we begrepen dat er bij het ziekenhuispersoneel wat onrust is over het feit dat alleen medewerkers in de

acute coronazorg zijn gevaccineerd, terwijl de VVT wel meteen in zijn geheel wordt gevaccineerd.

En hebben jullie ook getallen over:

- Hoeveel zorgmedewerkers zijn nog niet gevaccineerd in ziekenhuizen en umc’s (ik hoorde 250.000)
Zie bijgevoegd het totaal aantal cliéntgebonden zorgprofessionals dat we eerder voor de vaccinatiestrategie hebben berekend.

Hoeveel er daarvan inmiddels zijn gevaccineerd is ons niet bekend.

- Is daar een onderverdeling in te maken, wie het meeste voorrang zou hebben

We beschikken niet over meer getailleerde informatie voor de ziekenhuizen en UMC's.

- In hoeverre wordt het ziekteverzuim veroorzaakt door besmettingen met Covid-197

Zijn er cijfers hierover bekend?

Dit is niet bekend. Het RIVM houdt wel het totaal aantal Covid besmettingen onder zorgpersoneel bij:

https://www.rivm.nl/sites/default/files/2021-02/COVID-19 WebSite rapport wekelijks 20210209 1115 final.pdf (Laatste

pagina’s rapportage)

Groet,

ver: EXE) NE. BE (ERIE) SEE ins. rt

Verzonden: vrijdag 12 maart 2021 11:02

Ey EE) EE minIEE
SERVER VEY)<A II @ minvws.n|>

Dag RIES

De link die je me stuurde van [EEE is erg duidelijk.

Hiermee kan ik de eerste drie punten van de mail beantwoorden.

Er moeten wat feiten en cijfers inkomen. Kun jij (laten) aanleveren:
- Het huidige ziekteverzuim
- Hoe was het in het verleden bij de pieken
- Is er een verwachting uit te spreken over het ziekteverzuim bij een derde golf (er zijn er veel gevaccineerd maar een deel

ook niet en die zal dan ook in de frontlinie komen te staan)
- En wat je verder nog mee wil geven qua personeel, onrust enz

En hebben jullie ook getallen over:

- Hoeveel zorgmedewerkers zijn nog niet gevaccineerd in ziekenhuizen en umc’s (ik hoorde 250.000)
- Is daar een onderverdeling in te maken, wie het meeste voorrang zou hebben

Zou jij nog wel kunnen kijken naar de laatste drie punten of daar informatie over is.

Groeten [EXER
van: BEER HEE inves.
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Verzonden: vrijdag 12 maart 2021 10:40
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Hoi IEKERE
Nog een spoedklusje, denk dat deze toch maar even eerst moet. Kun jij onderstaande vragen oppakken?
Hoor graag!

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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